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Inleiding  
Beste lezer, 

Voor u ziet u het meerjarenplan 2020-2024 van de Amsterdamse Studentenvereniging 
Gay. In dit document willen wij voor leden van onze vereniging of voor externe 
geïnteresseerde partijen een beeld schetsen van hoe A.S.V.Gay er op dit moment uitziet 
en waarin wij hopen dat de vereniging zich nog verder zal ontwikkelen. 

Dit meerjarenplan bestaat uit een aantal hoofdonderwerpen. Wij zullen eerst de missie 
en visie van A.S.V.Gay toelichten en vertellen hoe wij die willen waarborgen en daarna 
zullen wij verder ingaan op verschillende thema’s die wij belangrijk achten als wordt 
gekeken naar de komende vier jaar. 

Wanneer wij nu kijken naar A.S.V.Gay, zien wij een goedlopende en volwaardige 
studentenvereniging, die in haar tienjarig bestaan is uitgegroeid tot een middelgrote 
vereniging en op moment van schrijven maar liefst 308 leden telt. Een vereniging die 
niet meer weg te denken is uit het Amsterdamse studentenleven. Wij kunnen met trots 
zeggen dat A.S.V.Gay een belangrijk platform is geworden voor studenten met allerlei 
diverse seksuele geaardheden en genderidentiteiten. Wij bieden een plek waar zij 
gezelligheid en vrienden kunnen vinden naast hun studie door middel van activiteiten 
en borrels. 

Daarnaast bieden wij op informele wijze informatie over seksualiteit en andere 
relevante onderwerpen door middel van voorlichtingen, symposia en overige 
maatschappelijk georiënteerde activiteiten. Het is voor ons als vereniging erg 
belangrijk dat hierin altijd de open sfeer en vrijwilligheid gewaarborgd blijven; de 
drempel om activiteiten van A.S.V.Gay te bezoeken moet zo laag mogelijk blijven voor 
iedereen. Onze leden moeten zich nooit gedwongen voelen om te komen. Wij zullen 
dus geen vereniging worden met bijvoorbeeld verplichte borrels of ontgroeningen. Op 
deze manier proberen wij ervoor te zorgen dat A.S.V.Gay een veilige plek is en blijft, een 
plek waar iedereen zich welkom voelt en dat ook blijft voelen. 

Zoals eerder gezegd, zijn er een aantal onderwerpen waar wij met oog op de toekomst 
verder op in willen gaan. Al deze onderwerpen dragen bij aan wat A.S.V.Gay op dit 
moment definieert en hoe zij nog meer zou kunnen groeien in de komende jaren. Wij 
houden hierbij de missie van A.S.V.Gay in ons achterhoofd.  

Tot slot willen wij benadrukken dat dit meerjarenplan dient als een leidraad voor 
toekomstige besturen bij het schrijven van een beleidsplan. Dit plan kan ook bekeken 
worden door geïnteresseerde partners van onze vereniging wanneer zij een 
samenwerking met ons willen aangaan.  
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Wij zullen dus proberen om geen kant-en-klare ideeën of oplossingen aan te dragen, 
maar slechts aan te geven waar wij mogelijke kansen voor groei en uitbreiding zien. Wij 
wensen u veel plezier met het lezen van dit meerjarenplan.  

Missie der A.S.V.Gay 
De officiële missie van A.S.V.Gay is, zoals vastgelegd in de statuten: “Het bevorderen 
van het onderling contact, de zichtbaarheid, de (zelf)acceptatie, de emancipatie en de 
integratie van homoseksuele, lesbische, biseksuele, transgender en queer (LHBTQ+) 
studenten in Amsterdam.” 

Toelichting missie der A.S.V.Gay 
LHTBQ+-studenten in Amsterdam 
Bij A.S.V.Gay is iedereen welkom die zich identificeert met het studentenleven, maar 
legt de focus op mensen die zichzelf als LHBTQ+ beschouwen. Onder deze term valt 
een breed spectrum aan seksualiteiten, genderidentiteiten en seksediversiteiten, zoals 
bijvoorbeeld ook mensen die intersekse, aseksueel of non-binair zijn. 

Onderling contact 
De vereniging is een digitaal en fysiek platform voor LHBTQ+-studenten op de 
onderwijsinstellingen van Amsterdam. Het is hierdoor makkelijker voor deze studenten 
om elkaar te vinden, elkaar op te zoeken en gezamenlijk activiteiten te ondernemen. 
Juist voor eerstejaars studenten, die vaak nieuw zijn in Amsterdam, biedt ons platform 
een veilige plek voor contact. Daarnaast staat Amsterdam internationaal bekend als 
‘gay capital’, wat veel internationale LHBTQ+-studenten naar onze stad trekt. Deze 
studenten kunnen via A.S.V.Gay ook met elkaar en de Amsterdamse studenten in 
contact worden gebracht.  

Zichtbaarheid 
Met onze vereniging willen we laten zien dat er veel homoseksuele, lesbische, 
biseksuele of transgender studenten in Amsterdam zijn. Met het bevorderen van deze 
zichtbaarheid hopen we tevens een positieve invloed te hebben op de (zelf)acceptatie 
van LHBTQ+-studenten. 

(Zelf)acceptatie 
Door het onderlinge contact tussen LHBTQ+-studenten te vergroten, kunnen deze 
studenten zien dat ze niet alleen zijn en wij hopen dat daarmee het proces om zichzelf 
te accepteren, wordt vergemakkelijkt. Daarnaast zijn er speciale vertrouwenspersonen 
bij A.S.V.Gay, die bedoeld zijn om studenten die nog vragen of problemen hebben met 
hun seksualiteit of (gender)identiteit te helpen. Bovendien is het de bedoeling dat de 
vereniging zal dienen als schakel tussen LHBTQ+-studenten en verschillende 
hulpinstanties en dat daarmee de stap om hulp te zoeken wordt verkleind.  
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Amsterdam staat internationaal bekend als een tolerante stad, echter kan er nog veel 
gedaan worden aan de acceptatie van LHBTQ+-studenten. Bij de oprichting van de 
vereniging werd gestreefd de acceptatie van die studenten te vergroten.  

Emancipatie 
LHBTQ+-studenten zijn op onderwijsinstellingen een minderheid en worden daarom 
nogal eens over het hoofd gezien. Er zijn dan ook maar weinig initiatieven die zich 
specifiek bezighouden met LHBTQ+-studenten. Wij willen studenten betrekken bij 
maatschappelijke kwesties en ze stimuleren om zich hiervoor in te zetten.  

Integratie 
Als vereniging willen wij niet alleen een veilige plek voor de LHBTQ+-studenten creëren, 
maar ook juist een goede samenwerking met niet-LHBTQ+-gerelateerde instanties 
aangaan om hen zo in contact te brengen met mensen die niet cisgender of hetero zijn 
en daarmee de zichtbaarheid en acceptatie van LHBTQ+-studenten in de Nederlandse 
maatschappij te vergroten. 

Lid zijn bij A.S.V.Gay  
A.S.V.Gay is voornamelijk gericht op studenten, maar staat open voor iedereen (onder 
de 30 jaar) die zich identificeert met het studentenleven. De doorstroom van leden 
varieert hierdoor enorm per jaar. Doordat er niets verplicht is bij A.S.V.Gay, kan elk lid 
het lidmaatschap naar eigen behoefte invullen. Toch zijn er een aantal aspecten van het 
lidmaatschap die meer uitgelicht kunnen worden voor (nieuwe) leden. Deze aspecten 
zullen een bijdrage leveren aan de betrokkenheid van de leden en zullen uiteindelijk 
ten goede komen aan de gehele vereniging. 

Invulling lidmaatschap 
A.S.V.Gay streeft ernaar om haar leden een rijk aanbod te geven van activiteiten en 
verbanden. De verbanden worden gevormd door de commissies, gezelschappen en het 
bestuur. De focus voor de komende jaren ligt op een toename in actieve leden, wat wil 
zeggen dat zij aan veel van deze verbanden deelnemen, alsmede aan zo veel mogelijk 
activiteiten.  

De wekelijkse borrels zijn een vast onderdeel van het lidmaatschap. De borrels zijn het 
voornaamste moment waarop we als vereniging bij elkaar zijn. De meeste borrels wordt 
er dan ook een borrelpraatje door het bestuur gehouden en wordt het verenigingslied 
gezongen. Verder worden er soms themaborrels georganiseerd om de borrels extra 
divers te maken.  

Qua activiteiten is het belangrijk dat er een balans is van gezelligheidsactiviteiten 
(bijvoorbeeld sportactiviteiten, diners of feesten) en maatschappelijk georiënteerde 
activiteiten (symposia, filmdagen, vrijwilligerswerk). Daarnaast zijn er veel activiteiten die 
beide elementen combineren, zoals de (buitenlandse) reizen en de Amsterdam Pride. 
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Het is belangrijk dat deze balans afgestemd blijft op de wensen van de leden op dat 
moment.  

Het is belangrijk om leden zo veel mogelijk aan te sporen om aan activiteiten deel te 
nemen. Dit kan bijvoorbeeld door activiteiten actief te promoten, korting te geven als 
aan veel activiteiten wordt deelgenomen, leuke foto’s achteraf te plaatsen, en het 
vanzelfsprekend te maken dat leden deelnemen aan activiteiten. Wederom vinden we 
dat dit momenteel al erg goed gaat, het doel is daarom om door te gaan met het 
organiseren en promoten van activiteiten.  

A.S.V.Gay kent een rijk aanbod van commissies die de vereniging draaiende houden en 
de activiteiten mogelijk maken. Het doel is om het zo aantrekkelijk mogelijk te maken 
voor leden om zich bij een commissie aan te sluiten. Niet alleen is dit goed voor de 
vereniging, dit is ook een kans voor leden om meer mensen binnen de vereniging te 
leren kennen, wat het lidmaatschap een stuk leuker maakt.  

Een ander belangrijk onderdeel van het lidmaatschap kan bestaan uit gezelschappen. 
Een gezelschap is een kleinere club binnen de vereniging, georiënteerd op een bepaald 
kenmerk van de leden of een gedeelde interesse. Gezelschappen variëren in grootte en 
structuur. Het doel van gezelschappen is dat leden makkelijker in contact met 
gelijkgestemden kunnen komen en nieuwe vriendschappen kunnen ontstaan. Als leden 
een nieuw gezelschap willen oprichten, dan worden zij hierin gesteund door de 
vereniging.  

Ten slotte kan een bestuursjaar een mooi onderdeel van het lidmaatschap zijn. Het 
bestuur is een belangrijk orgaan binnen de vereniging, waarin de leden zich op 
professioneel vlak ontwikkelen, maar ook een leuke tijd hebben. Het is van belang dat er 
een goede doorstroom van leden naar het bestuur is. Dit houdt onder meer in dat leden 
worden gestimuleerd om een bestuursjaar te doen. Hier valt nog winst in te behalen. Het 
is de afgelopen jaren steeds moeilijker gebleken om genoeg sollicitanten voor het 
bestuur te vinden. In de komende bestuursjaren kan er gekeken worden naar hoe een 
bestuursjaar aantrekkelijker gemaakt kan worden en waar het aan ligt dat mensen niet 
willen solliciteren.  

We willen graag benadrukken dat A.S.V.Gay een vereniging zonder verplichtingen blijft, 
hoewel lidmaatschap van een commissie, gezelschap of bestuur wel verplichtingen met 
zich mee kan brengen. Daarom mogen leden te allen tijde zelf bepalen of ze hier 
interesse in hebben. Het is belangrijk om leden voor verbanden te enthousiasmeren en 
te betrekken. 
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Reünistschap  
In 2019 is het nieuwe reünistenbeleid van A.S.V.Gay ingegaan. Reünist worden is veelal 
een teken dat je een leuke tijd hebt gehad tijdens je lidmaatschap en dat je nog steeds 
verbonden wil blijven met de vereniging. Het percentage dat reünist wordt na hun 
lidmaatschap, is dus in zekere zin een weerspiegeling van het enthousiasme van de 
leden. Op den duur zal reünist worden vanzelfsprekender worden en zien we idealiter 
dat het merendeel van de leden dat hun lidmaatschap opzegt, reünist worden.  

Met het nieuwe reünistenbeleid is er een basis gelegd voor het reünistschap. Reünisten 
van A.S.V.Gay krijgen nu per academisch jaar tenminste 3 activiteiten aangeboden. Dit 
aanbod zal te zijner tijd met het aantal reünisten kunnen meegroeien. Het onderlinge 
contact van de reünisten zal hierdoor toenemen. Toch kan het voortouw genomen 
worden in het versterken van dit contact door bijvoorbeeld groepen aan te maken op 
verschillende socialemediakanalen. 

Naast het speciaal voor hen georganiseerde aanbod van activiteiten, worden de 
reünisten op de hoogte gehouden van openbare evenementen zoals feesten en 
symposia en krijgen ze een aantal keer per jaar een nieuwsbrief. Ze zouden 
uitgenodigd moeten worden voor de Algemene Ledenvergaderingen (ALV’s), ook al 
hebben ze geen stemrecht. Ook kunnen zij voor besloten activiteiten worden 
uitgenodigd. 

Ten slotte zal het de Reünistencommissie ten goede komen als er minstens één reünist 
in plaats neemt, idealiter voor langere tijd. Dit kan zorgen voor continuïteit en geeft 
meer inzicht in de wensen van de reünisten.  

Ledenbinding 
Waarin het vorige kopje “Lid zijn bij A.S.V.Gay” werd ingegaan op wat het lidmaatschap 
precies inhoudt en wat wij onze leden bieden qua mogelijkheden, willen we met dit 
onderwerp wat verder ingaan op de ledenbinding onderling. Hoe zorgen we voor 
betrokken en actieve leden die met veel plezier een aantal jaar lid willen blijven van 
onze vereniging? We zullen wat uitgebreider kijken naar de onderwerpen 
gezelschappen, commissies en de introductieperiode die we onze leden bieden.  

A.S.V.Gay biedt aan haar leden vele mogelijkheden om sociale binding te creëren. Niet 
alleen borrels of andere activiteiten maken deze ontwikkeling mogelijk, maar ook de 
structuur van de vereniging; met commissies en gezelschappen. Echter ervaren veel 
(oud-)leden dat de onderlinge binding soms te moeilijk is, bijvoorbeeld door de 
‘cliquecultuur’ die nog wel heerst. 
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De komende jaren wil A.S.V.Gay werken aan een aangenamer en geleidelijker proces 
tussen de introductie van een nieuw lid tot de voor hen wenselijke sociale binding, en 
het eventueel actief worden bij commissies en/of gezelschappen. Hiervoor zullen we 
naar onze huidige structuur kijken en specifieke intenties voorleggen.  

Introductie nieuwe leden 
Nieuwe leden moeten na hun inschrijving direct een aantal keuzes maken. Ze moeten 
kiezen of ze meedoen aan de Kweekweek (onze introductieperiode) en het 
Ontrozingsweekend (het introductiekamp voor nieuwe leden) en of ze zich aanmelden 
voor een commissie of gezelschap. Het is jammer als nieuwe leden keuzes laten liggen 
omdat ze door de bomen het bos niet meer kunnen zien. Daarom is het belangrijk dat 
het actief lidmaatschap overzichtelijker gepromoot wordt zonder de nieuwe leden iets 
te verplichten.  

Tijdens de Kweekweek worden nieuwe leden opgedeeld in groepjes en krijgen zij als de 
“kinderen” van de vereniging “ouders” toegewezen. Dit zijn veelal A.S.V.Gay-leden die 
al minstens een jaar lid zijn van de vereniging. We hebben echter opgemerkt dat niet 
alle kweekweekgroepjes even hecht zijn onderling. Het is al vaak voorgekomen dat er 
groepjes uit elkaar vallen en dat er ouders zijn die overblijven met maar één of twee 
kinderen. Waar dit precies aan ligt, is moeilijk te zeggen en er is bij het vormen van de 
groepjes ook nooit te voorspellen of dit groepje met elkaar zal klikken of niet. Wij 
denken dat het misschien een idee is om van tevoren nog uitgebreider te kijken naar 
de samenstelling van de groepjes. Zo kunnen ze bijvoorbeeld ingedeeld worden op 
levensfase (mensen die net beginnen met studeren of mensen die al wat ouder zijn) of 
andere factoren.   

Het verleden heeft laten zien dat leden die deelnemen aan de Kweekweek en het 
Ontrozingsweekend meer binding vinden binnen de vereniging. Het doorzetten van 
deze activiteiten is dus van groot belang. Daarnaast is het belangrijk dat de hele 
vereniging nieuwe leden aanspoort om aan deze activiteiten deel te nemen.  

Momenteel vallen veel nieuwe leden in een gat zodra de introductieperiode is 
afgelopen. Om dit te veranderen, is het van belang dat onder andere de Borrel-, 
Vertrouwenspersonen-, Kweekweek- en Ontrozingscommissie en het bestuur de 
verantwoordelijkheid nemen om leden die alleen staan op de borrel aan te spreken. 

 Hiermee zorgen we ervoor dat nieuwe leden meer affiniteit met de vereniging 
opbouwen en werken we aan een basis voor een actief lidmaatschap. Ook kan de 
introductieperiode als het ware verlengd worden door na de Kweekweek nog wat extra 
activiteiten te organiseren. 
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Commissies 
De diverse commissies die wij hebben, spelen op twee verschillende manieren een 
belangrijke rol wat betreft de ledenbinding: ten eerste door de activiteiten die ze 
organiseren of faciliteren en ten tweede door de onderlinge binding van de 
commissieleden.  

Bij het organiseren van activiteiten dragen alle commissieleden de 
verantwoordelijkheid om nieuwe of minder actieve leden te helpen om aansluiting te 
vinden. Dit kan bereikt worden door de inrichting van de activiteiten, maar ook door 
bijvoorbeeld bij aanvang of na afloop van de activiteit met minder actieve leden een 
praatje te maken. Zo wordt er contact gelegd tussen leden uit verschillende jaarlagen. 

Op dit moment gaat de onderlinge ledenbinding binnen commissies al erg goed. We 
zien dat er veel leden ook buiten de vereniging om met commissiegenoten afspreken 
en dat ze bijvoorbeeld samen naar activiteiten komen. Daarnaast worden er ook binnen 
de commissies uitjes georganiseerd voor teambuilding.  

Gezelschappen 
Gezelschappen vervullen in essentie een verbindende rol voor hun eigen leden. Omdat 
gezelschappen kunnen verschillen in grootte, worden er, naast de eisen uit het HR en 
gezelschapsreglement, weinig eisen aan het opzetten van een gezelschap verbonden. 
Dit stimuleert leden om een gezelschap op te zetten dat bij hun interesses past. 
Gezelschappen hebben zelf de autonomie om hun eigen identiteit te vormen en nieuwe 
leden aan te trekken. Hierbij zijn gezelschappen zich bewust van hun verbindende 
functie binnen de vereniging.  

Bovendien kunnen gezelschappen er ook aan bijdragen dat nieuwe en bestaande leden 
van A.S.V.Gay sneller aansluiting binnen de vereniging vinden. Dit kunnen de besturen 
van de gezelschappen doen door zelf nieuwe leden aan te nemen en door open 
activiteiten voor de hele vereniging te organiseren in de periode na afloop van de 
Kweekweek.  

Op dit moment gebeurt het promoten van deze periode door middel van borrelpraatjes 
van het A.S.V.Gay-bestuur op de open borrels. Er wordt informatie gegeven aan nieuwe 
leden tijdens de commissie/gezelschapsmarkt en er valt over de gezelschappen te 
lezen op de infographics die tijdens de borrels in de toiletten en in ons borrelcafé 
Amstel54 te lezen zijn. Waar nog winst in te behalen valt, is op dit moment moeilijk te 
zeggen. Het zou een idee kunnen zijn om in de toekomst een jaarlijkse of halfjaarlijkse 
vergadering te organiseren voor de bestuursleden van de gezelschappen om onderling 
te praten over hoe zij hun gezelschap kunnen promoten. 
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De komende jaren zien we graag dat het aantal gezelschappen en hun ledental 
toeneemt en daarna meegroeit met de vereniging. Hiervoor is ook steun vanuit het 
bestuur nodig. Dankzij de huidige reglementen is het redelijk laagdrempelig om een 
nieuw gezelschap op te richten. Dit kunnen kweekweekouders en het bestuur 
bijvoorbeeld aan nieuwe leden duidelijk maken.  

Diversiteit en inclusiviteit 
A.S.V.Gay is al veel bezig met de onderwerpen diversiteit en inclusiviteit. Echter, het 
overgrote deel van onze huidige leden volgt een opleiding aan een hogeschool of 
universiteit, is cisgender en wit. Op dit gebied kan in de aankomende vier jaar nog 
meer gedaan worden, met als doel om A.S.V.Gay inclusiever te maken. Zodoende wordt 
de vereniging uiteindelijk een goede afspiegeling van de Amsterdamse LHBTQ+-
gemeenschap.  

Mensen van kleur 
Op dit moment is het Amsterdamse studentenverenigingsleven, ook bij A.S.V.Gay, nog 
erg wit. Net als dat queer personen ten opzichte van cisgender heteroseksuele 
personen worden gediscrimineerd en gestereotypeerd, gebeurt dit ook bij mensen van 
kleur ten opzichte van witte mensen. Dit is niet iets wat alleen door hetero’s wordt 
gedaan, ook binnen onze vereniging en binnen de LHBTQ+-gemeenschap zien wij dit 
gebeuren. A.S.V.Gay is zich bewust van deze situatie en wil de komende jaren meer 
aandacht besteden aan het zichtbaar maken van deze problematiek en meer bijdragen 
aan het bestrijden daarvan. Er kan gewerkt worden aan een actief beleid om ervoor te 
zorgen dat meer mensen van kleur zich welkom voelen bij onze vereniging. We zouden 
bijvoorbeeld samen kunnen gaan werken met LHBTQ+-instanties die zich inzetten voor 
mensen van kleur of er kunnen meer activiteiten georganiseerd worden die zich 
expliciet richten op inclusiviteit in etniciteit.  

Diversiteit in religie 
Het besteden van aandacht aan de diversiteit van geloofsovertuigingen via 
bijvoorbeeld sociale media of borrelpraatjes kan eraan bijdragen dat mensen met 
verschillende geloofsovertuigingen zich thuis voelen bij de vereniging. Zo kan er 
bijvoorbeeld aandacht besteed worden aan religieuze feestdagen zoals de ramadan. De 
diversiteitswerkgroep kan hierin een grote rol spelen. 
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Transgender leden 
In 2019 is het gezelschap Trans+ opgericht, een gezelschap speciaal voor transgender 
leden van onze vereniging. In het jaar dat dit gezelschap nu bestaat, is al te zien 
geweest dat transgender leden vaak behoefte hebben aan de steun die ze bij Trans+ 
kunnen vinden. Wij hopen dat deze steun ervoor zorgt dat transgender personen 
voelen dat zij zichtbaar mogen zijn in onze vereniging en gemeenschap en dat zij zich 
daardoor beter gerepresenteerd voelen bij A.S.V.Gay. 

Echter moet Trans+ niet de enige reden zijn voor transgender leden om zich aan te 
melden. De hele vereniging moet een veilige plek bieden voor deze leden en dient te 
strijden voor acceptatie, steun en welzijn voor deze groep die minder op de voorgrond 
staat binnen de samenleving. 

Mensen met een beperking 
Bij inclusiviteit hoort er ook ruimte voor mensen met een beperking. Beperkingen doen 
zich in meerdere verschijningen voor, zowel mentaal als fysiek. Het bestuur kan hier 
aandacht aan besteden door informatie over verschillende beperkingen te geven via 
onze infographics. Ook kan er gekeken worden hoe de vereniging toegankelijker kan 
zijn voor leden met een bepaalde beperking en kunnen er samenwerkingen gemaakt 
worden met organisaties die zich op deze doelgroep focussen. 

Diversiteit in opleidingsniveau 
Vanaf september 2020 vallen mensen die een mbo-opleiding volgen onder de groep 
studenten. Hoewel A.S.V.Gay nooit beperkingen heeft opgelegd aan mbo’ers om lid te 
worden, is het aandeel mbo’ers in onze vereniging relatief laag. De vereniging draagt 
de verantwoordelijkheid om ervoor te zorgen dat iedereen zich welkom voelt. A.S.V.Gay 
zou daarmee dus ook rekening moeten houden met de wensen en plichten van 
mbo’ers en redenen waarom juist zij lid zouden willen worden. Deze taak zou 
bijvoorbeeld toegewezen kunnen worden aan de Commissaris PR of aan de 
Promotiecommissie. Zo kunnen zij gaan onderzoeken wat voor mbo-studenten van 
belang is, omdat zij vaak jonger zijn en ook veelal nog thuis wonen.  

Internationale leden 
Momenteel bestaat ongeveer een kwart van het ledenbestand van A.S.V.Gay uit 
internationale leden. Deze groep bestaat voornamelijk uit niet-Nederlandstalige leden. 
Als we naar hun actieve aandeel kijken, blijkt dat zij geen grote bijdrage leveren binnen 
onze vereniging in de commissies en gezelschappen. Het zou kunnen dat internationale 
leden meer stimulatie en informatie nodig hebben om actief bij te dragen aan de 
vereniging. Zo zou er duidelijker toelichting gegeven kunnen worden over wat de 
deelname aan een commissie of gezelschap precies inhoudt.  
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Bij het werven van nieuwe leden kunnen we ons extra richten op internationale leden 
die hier meerdere jaren studeren. Deze leden kunnen een grotere bijdrage leveren aan 
de vereniging dan internationale leden die hier slechts een semester zijn. 
Internationale leden kunnen ook meer betrokken kunnen worden door bijvoorbeeld 
ALV’s toegankelijker te maken voor mensen die geen of slecht Nederlands spreken.  

Alcoholgebruik 
A.S.V.Gay moet een prettige plek zijn voor iedereen, ook voor mensen die geen alcohol 
gebruiken vanwege bijvoorbeeld religie, levensstijl of medicatiegebruik. Daarom 
zouden besturen bijvoorbeeld kunnen besluiten om het aantal activiteiten zonder 
alcohol te vergroten. Omdat we willen dat iedereen zich veilig voelt, is het belangrijk 
dat leden elkaar niet onder druk zetten om alcohol te drinken, ongeacht het type 
activiteit. Het bestuur speelt hier een rol in. Zij kunnen bijvoorbeeld een activiteit over 
de effecten en bijwerkingen van alcoholgebruik organiseren.  

Wie spelen een rol in het vergroten van de inclusiviteit en diversiteit? 
Het vergroten van de diversiteit en inclusiviteit is een verantwoordelijkheid die door alle 
leden van onze vereniging gedragen moet worden. In het begin van 2020 heeft de 
Actualiteitencommissie de dialoog ‘Dear White People’ georganiseerd. In deze dialoog 
zijn het bestuur en de leden van A.S.V.Gay in gesprek gegaan met sprekers van Maruf, 
Keti Koti Tafel en een ambassadeur van Amsterdam Pride. Hierin is besproken hoe 
A.S.V.Gay zich inclusiever kan opstellen en ook waarom het voor een vereniging zoals 
A.S.V.Gay belangrijk is om inclusief te zijn.   

Een van de punten die uit de ‘Dear White People’ dialoog is gekomen is dat het 
belangrijk is om het gesprek over diversiteit en inclusiviteit binnen de vereniging open 
te houden. Hiermee wordt bedoeld dat we ervoor zorgen dat dit thema geen 
taboeonderwerp wordt en dat er onder de leden open over gepraat kan worden. Dit 
sluit aan bij openheid en acceptatie, wat belangrijke kernwaardes zijn van A.S.V.Gay. 
Besturen kunnen deze openheid stimuleren. 

Naar aanleiding van de ‘Dear White People’ dialoog is de diversiteitswerkgroep 
opgesteld. Deze werkgroep zal zich focussen op het vergroten van diversiteit van de 
vereniging en alle aspecten die daarbij komen kijken. Zij zullen hierdoor een belangrijke 
rol vervullen op het gebied van diversiteit en inclusiviteit.   

Ook is het belangrijk dat wij als vereniging niet alleen open staan voor meer diversiteit 
en gesprekken daarover, maar ook dat we een actieve rol nemen in het op andere 
organisaties afstappen die op dit moment al veel betekenen voor de diversiteit en 
inclusiviteit van de LHBTQ+-gemeenschap. 
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Ten slotte kan de Actualiteitencommissie een belangrijke rol spelen op het gebied van 
inclusiviteit. Deze commissie kan (eventueel in samenwerking met de 
diversiteitswerkgroep) activiteiten organiseren waarin er licht wordt geschenen op 
onderwerpen die normaliter niet zo snel ter sprake komen om er op die manier voor te 
zorgen dat onze leden op de hoogte blijven van ontwikkelingen op dit gebied en dat we 
met elkaar blijven praten. 

Financieel 
Op het moment van schrijven (2020) is de vereniging financieel gezond. In de afgelopen 
jaren lagen begroting en realisatie van de baten en lasten steeds dicht bij elkaar. In de 
komende jaren liggen er nog veel kansen voor verdere professionalisering van het 
financiële beheer en het verder verstevigen van de financiële positie van A.S.V.Gay. 
Voor de duidelijkheid gaan we eerst kort in op de huidige financiële bedrijfsvoering. 
Daarna zullen we ingaan op mogelijkheden tot verbetering van de financiële situatie. 

Huidige financiële bedrijfsvoering  
Omdat A.S.V.Gay een vereniging is zonder winstoogmerk, is het doel van het financiële 
beleid om de continuïteit te waarborgen en de vereniging in staat te stellen haar missie 
zo goed mogelijk uit te voeren.  

De penningmeester draagt de verantwoordelijkheid voor de verenigingsfinanciën. Aan 
het begin van het jaar stelt de penningmeester een begroting op die op de ALV 
goedgekeurd moet worden. Bij onvoorziene uitgaven is toestemming nodig van de 
penningmeester of de ALV. Bij grotere uitgaven is het raadzaam om de aanvrager een 
aparte begroting te laten opstellen en deze voor te leggen aan penningmeester en de 
Kascontrolecommissie.  

De penningmeester houdt contact met de commissiepenningmeesters en zorgt ervoor 
dat de begroting van de vereniging zo veel mogelijk wordt nageleefd. Aan het eind van 
het jaar wordt een verslag geschreven van het gehele financiële jaar met daarbij een 
verantwoording van de uitgaven en toelichting op mogelijke afwijkingen van de 
begroting. De penningmeester wordt pas ontheven uit diens functie na goedkeuring 
van het financieel jaarverslag door de Kascontrolecommissie en de Algemene 
Ledenvergadering.  

De partnerschappen, sponsoring en subsidiëring van de vereniging worden geregeld 
door de commissaris extern en de Acquisitiecommissie. Het doel van onze 
partnerschappen en overeenkomsten is altijd dat deze een wederzijds belang dienen. 
Vaak zijn deze overeenkomsten voor de lange termijn. Momenteel zijn we als 
vereniging tevreden met de manier waarop dit verloopt.  
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Verdere vergroting financiële stabiliteit  
Het doel voor de komende jaren is om de financiële gezondheid van de vereniging nog 
verder te verbeteren. De reden hiervoor is dat het (nieuwe) ledenaantal momenteel 
een grote invloed heeft op de financiële ruimte van de vereniging, en dat het 
onduidelijk is hoe het ledenaantal zich de komende jaren zal ontwikkelen. Een 
mogelijke manier om de vereniging financieel nog stabieler te maken is door het 
reünistenaantal te laten groeien en hen zo een groter deel van de begroting uit te laten 
maken.  

Kansen voor verbetering financiële positie 
Ons beleid moet erop gericht blijven om onvoorziene kosten zo laag mogelijk uit te 
laten vallen. Het overgebleven bedrag uit de jaarbegroting kan dan gespaard worden. 
Dit gespaarde bedrag dient op die manier als buffer. Het is echter niet het doel van 
onze vereniging om de spaarpot te laten groeien. Mocht deze wens wel bestaan, 
bijvoorbeeld om een eigen sociëteitsgebouw voor de vereniging te realiseren, dan 
moet hier eerst over gestemd worden op de ALV voordat dit algemeen beleid kan 
worden. Wij raden de komende besturen aan om steeds kritisch naar alle kostenposten 
te blijven kijken.  

Donateurs 
Een andere manier om de financiële reserves te vergroten is middels donateurs. Als 
vereniging kunnen wij giften ontvangen. A.S.V.Gay biedt iedereen de mogelijkheid om 
donateur te worden door jaarlijks een zelf te bepalen bedrag over te maken naar de 
vereniging. De vereniging hoeft zeker niet afhankelijk te zijn van donaties, maar de 
potentie voor het donateurschap wordt momenteel onderbenut.  

Aangezien veel oude leden van de vereniging momenteel al werken en de vereniging 
een warm hart toe dragen, kan bekeken worden of oude leden open staan voor 
donateurschap, zoals dat ook bij andere verenigingen gebeurt. Een donateurschap kan 
eventueel ook een aanvulling zijn op een reünistschap.  

Boekhoudsysteem 
De boekhouding van de vereniging wordt momenteel nog gedaan op papier, op dit 
punt loopt A.S.V.Gay achter op andere verenigingen. Er wordt gebruik gemaakt van het 
digitale boekhoudsysteem Conscribo, maar nog niet alle mogelijkheden van dit 
systeem worden benut. Als er beter gebruik gemaakt wordt van digitale mogelijkheden, 
kan de boekhouding efficiënter en inzichtelijker worden en wordt kans op fouten 
verkleind. Hierbij moet zorg worden gedragen dat er geen gegevens of 
boekhoudstukken verloren gaan. Om dit te kunnen waarborgen is er meer onderzoek 
rondom het systeem van Conscribo nodig. Conscribo maakt nu dagelijks back-ups van 



 

 
   

15 

alle gegevens, maar het is ook belangrijk om te weten wat er met de gegevens gebeurt 
als er een storing is bij Conscribo of als het bedrijf failliet gaat.  

Dit moet allemaal uitgezocht zijn voordat we volledig overstappen op een digitaal 
systeem. Het doel is om de boekhouding zo veel mogelijk via Conscribo of een 
vergelijkbaar systeem te laten verlopen, en hierbij optimaal gebruik te maken van de 
functionaliteiten die dat systeem biedt. 

Professionalisering 
A.S.V.Gay heeft in de afgelopen jaren veel vooruitgang geboekt op het terrein van 
professionalisering. Er zijn veel interne systemen verbeterd en de overdracht van 
kennis gaat veel soepeler dan een aantal jaren geleden. Toch zijn er nog wat punten die 
extra aandacht verdienen. In dit onderdeel willen we verder ingaan op de sociale media 
en externe communicatie, de vertrouwenspersonen, samenwerkingen met andere 
verenigingen en instanties en een sociëteit als mogelijk toekomstbeeld. 

Sociale media en communicatie 
A.S.V.Gay kan zich de komende jaren gaan ontwikkelen op het gebied van professionele 
communicatie naar leden, reünisten en externe partijen. De vereniging kan haar 
communicatie richten naar een breder en diverser publiek. Deze ontwikkeling kan 
mogelijk worden gemaakt door actief gebruik te maken van alle relevante 
socialemediakanalen, de A.S.V.Gay-app en onze website. Een nieuw bestuur kan ervoor 
kiezen om hun beleid toe te lichten in een mediawerkplan. Deze taken zullen 
hoofdzakelijk door de commissaris PR gedaan worden. 

Daarnaast zal A.S.V.Gay haar mobiele app blijven ontwikkelen en het gebruik hiervan 
blijven stimuleren. De besturen zullen uitbreidingsopties onderzoeken en de 
gebruiksvriendelijkheid van de app vergroten. Ook zal de app een notabele rol krijgen 
in de communicatie naar de leden. 

Vertrouwenspersonen 
De vertrouwenspersonen hebben twee kerntaken: zij functioneren als borrelbuddy’s 
voor nieuwe leden en ze zijn een hulporgaan voor leden die ergens over willen praten. 
Op dit moment zijn de vertrouwenspersonen wat betreft deze tweede taak nog niet 
voldoende zichtbaar voor leden. Er kan door het bestuur en/of door de 
vertrouwenspersonen zelf nog meer benadrukt worden dat deze commissie 
ondersteuning kan bieden voor leden, of zij nu te maken hebben met discriminatie, 
zelfacceptatie of problemen binnen de vereniging. 

Omdat de vertrouwenspersonen geen professionals zijn, is het wel belangrijk dat daar 
rekening mee gehouden wordt als het gaat om de verantwoordelijkheden binnen de 
vereniging. Zo functioneren zij als ondersteuningssysteem die een safe space biedt 
voor iedereen, maar niet als groep waarvan een professioneel advies verwacht wordt.  
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Er zou eventueel een stappenplan voor de vertrouwenspersonen kunnen worden 
opgesteld. Met een stappenplan kan het duidelijker worden voor de leden van 
A.S.V.Gay wat de vertrouwenspersonen wel en niet kunnen bieden. Ook geeft het meer 
houvast voor de Vertrouwenspersonencommissie bij het beslissen wat te doen in 
gevallen die buiten hun kennis/bekwaamheid vallen.  

Het bestuur dient na te blijven denken over manieren waarop zij de vereniging veiliger 
kunnen maken voor de leden en wat voor soort steun de vereniging haar leden kan 
bieden. Dit kan bijvoorbeeld binnen de maatschappelijke activiteiten besproken 
worden, zoals het symposium of een theesessie (kleine gesloten activiteit waarin 
verschillende onderwerpen besproken kunnen worden samen met de leden en de 
vertrouwenspersonen). 

Samenwerkingen 
De afgelopen vijf jaar is het netwerk van de vereniging al enorm vergroot. Dit heeft 
geleid tot initiatieven zoals het zusterverband IQSN, de Student Pride-commissie van 
Pride Amsterdam en nog veel meer samenwerkingsverbanden zoals de AKvV en CREA. 
A.S.V.Gay kan de komende jaren haar samenwerkingsnetwerk versterken en eventueel 
uitbreiden binnen en buiten ons land. De besturen kunnen onderzoek doen naar de 
mogelijkheden om nieuwe verbanden te leggen met diverse maatschappelijke 
organisaties van belang voor de LHBTQ+-gemeenschap, zoals (inter)nationale 
verenigingen of culturele en/of religieuze instanties. 

In het verleden zijn er eerder pogingen gedaan om contact op te nemen met 
internationale LHBTQ+-instanties, maar dat heeft tot nu toe relatief weinig opgeleverd. 
Toch zou internationale samenwerking enorm veel voordelen opleveren. Zo zouden er 
uitwisselingen of reisjes opgezet kunnen worden om leden in contact te brengen met 
LHBTQ+-studenten in andere landen. Dit kan een zeer positief effect hebben op de 
diversiteit van de vereniging, doordat verschillende culturen met elkaar in contact 
komen. 

Sociëteit 
Het vinden van een sociëteit zou de vereniging veel voordelen opleveren. Naast dat de 
prijs van fris en drank op de borrels omlaag zou gaan, zou een sociëteit meer 
opslagruimte opleveren en een ontmoetingsplaats kunnen zijn voor commissies, 
bestuur en leden. De huizenprijzen in Amsterdam zijn echter zeer hoog en 
samenwerking met andere verenigingen op zoek naar een pand zou dus gunstiger 
kunnen zijn. 
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Het regelen van een sociëteit is een proces wat meerdere jaren kan duren. Het bestuur 
heeft de mogelijkheid om voor deze zaken bijvoorbeeld werkgroepen in het leven te 
roepen. Deze groepen zouden kunnen evalueren hoe bereikbaar deze 
langetermijnplannen daadwerkelijk zijn. Zo komt de last niet bovenop de toch al 
beladen schouders van het bestuur te liggen en kan een werkgroep meerdere jaren de 
tijd nemen om een project op te zetten. 

Duurzaamheid 
De komende jaren zal A.S.V.Gay zich verder ontwikkelen op het gebied van 
duurzaamheid en milieuvriendelijkheid. De vereniging kan actiever werken aan het 
stimuleren van milieubewust gedrag onder haar leden, door middel van concrete acties 
en campagnes. Denk hierbij aan het participeren aan evenementen zoals een 
klimaatmars of het organiseren van upcyclingworkshops.   

De besturen kunnen deze acties en campagnes bedenken en beschrijven in hun 
beleidsplannen. Hierbij kunnen doelen gesteld worden als het stimuleren van recyclen 
en afvalscheiding, hergebruiken van materialen, het verminderen van vervuiling en het 
beschermen van de natuur. Ook kunnen de besturen nadenken over de mogelijkheden 
om vleesconsumptie te verminderen tijdens activiteiten en, waar mogelijk en 
realistisch, voorrang te geven aan lokale producten boven geïmporteerde producten.  

Bij de reizen die A.S.V.Gay organiseert, kan er rekening gehouden worden met 
milieubewuste vervoermiddelen. Hiervoor kan als algemene richtlijn gebruikt worden 
dat reizen naar bestemmingen op korte en middenafstand (tot 750 kilometers) zoveel 
mogelijk met bus of trein zullen gebeuren. Indien dit niet mogelijk is, of als de reis 
verder weg is, kan er nagedacht worden over mogelijkheden om de CO2-uitstoot te 
compenseren.  

Bij de activiteiten van A.S.V.Gay wordt er vaak gebruik gemaakt van verscheidene 
materialen zoals decoratie, borden/bestek, glazen, gereedschap, et cetera. Aangezien 
hergebruik een grote duurzame impact heeft, zou hier in de komende jaren meer 
aandacht aan besteed kunnen worden. A.S.V.Gay heeft een flinke inventaris die sinds 
kort wordt opgeslagen in een centrale opslagruimte. Hergebruik van de materialen in 
deze inventaris zal zowel kosten als uitstoot verminderen. Het raadplegen en bijwerken 
van de inventaris zal daarom vanzelfsprekend moeten worden voor alle leden die 
evenementen organiseren. Indien er alsnog materialen ingekocht moeten worden, kan 
er gekozen worden voor een herbruikbare variant van het product. 

Bestuursfuncties 
Omdat het bestuur een jaarlijks wisselend orgaan is binnen de vereniging, wordt er 
ieder jaar weer geleerd van de besturen uit de voorgaande jaren. Hieronder worden 
per functie een aantal punten toegelicht waar nog verbetering te behalen valt. 
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Voorzitter 
De voorzitter is de eindverantwoordelijke van het bestuur, het gezicht van de 
vereniging en is verantwoordelijk voor de naleving van de missie en visie van A.S.V.Gay. 
Het voorzitterschap is naast deze vaste taken ieder jaar net even wat anders, omdat er, 
naast een aantal kerntaken die jaarlijks verschillen, ook een sterk sociaal aspect speelt 
dat afhangt van het bestuur, de leden en natuurlijk de voorzitter zelf. Bovendien wordt 
er binnen het bestuur gekozen worden voor een vicevoorzitter, die de voorzitter 
ondersteunt en taken overneemt wanneer nodig. Wanneer de Sollicitatiecommissie of 
het bestuur bezig zijn met het kiezen van een vicevoorzitter, kunnen zij kijken naar hoe 
goed de voorzitter en vicevoorzitter elkaar aanvullen en kunnen ondersteunen in 
elkaars kwaliteiten. 

Meerjarenplan 
De voorzitter is verantwoordelijk voor de naleving van dit meerjarenplan. Echter wijst 
ervaring uit dat het ontbreken van concrete doelen in het meerjarenplan en drukte 
tijdens het bestuursjaar vaak kan zorgen dat er dingen ondergesneeuwd raken. Het 
zou daarom een optie kunnen zijn dat een bestuur een aantal punten uit het 
meerjarenplan opneemt in hun beleidsplan. Zo kan de voorzitter beter toezien dat deze 
doelstellingen worden behaald. 

Overdracht 
In het verleden zijn er om diverse redenen voorzitters voortijdig afgetreden. Om dit in 
de toekomst te voorkomen kan het inwerken van een nieuwe voorzitter een moment 
zijn om aandacht te besteden aan aspecten binnen de functie die zwaar zijn. Daarnaast 
zou het het overwegen waard zijn om het adviesnetwerk voor de voorzitter uit te 
breiden en te versterken, waardoor de nieuwe voorzitter bijvoorbeeld bij de Raad van 
Advies of bij een oud-voorzitter terecht kan bij problemen. 

Secretaris 
De secretaris is verantwoordelijk voor de niet-financiële verslaglegging van A.S.V.Gay. 
Dit houdt in dat de secretaris alle vergaderingen notuleert, en de mail, het 
ledenbestand en het archief bijhoudt. Hierbij komt ook de taak het naleven van de AVG 
en het waarborgen van de privacy van de leden van de vereniging.  

AVG 
Waar nog verbetering in zou kunnen komen, is het beveiligen en up-to-date houden 
van de Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG). Doordat geaardheid in de 
categorie “bijzondere persoonsgegevens” valt, is het naleven van deze wet extra 
belangrijk voor onze vereniging. Het is dus belangrijk dat de persoonsgegevens op een 
veilige plek worden opgeslagen, oude gegevens tijdig verwijderd worden en dat alle 
mensen die toegang hebben tot de gegevens, zich bewust zijn van het belang van het 
naleven van de AVG-wetgeving.  
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Vooral bij leden die voor het eerst met de AVG-wetgeving te maken krijgen, kan er 
aandacht aan besteed worden dat zij hier bewust van zijn en weten wat de wetgeving 
inhoudt. 

G-suite 
De secretaris gebruikt voor veel dingen G-suite. G-suite is het mail- en 
documentensysteem van Google. Binnen G-suite zijn nog veel meer mogelijkheden die 
toekomstige secretarissen zouden kunnen verkennen. Zo zou er een mogelijkheid 
kunnen zijn om de ledenadministratie op een meer veilige en overzichtelijke manier bij 
te houden.  

Penningmeester 
De penningmeester is eindverantwoordelijk voor de financiële huishouding van de 
vereniging. Dit houdt in dat de penningmeester de boekhouding verzorgt, controleert 
en periodiek verslaglegging doet van de financiële status van de vereniging. Naast 
taken als betalingen, facturatie, debiteurenbeleid, het beheer van vermogen, et cetera, 
is de penningmeester ook verantwoordelijk voor het financiële beleid en de continuïteit 
van de vereniging op langere termijn. Grote beslissingen omtrent het financiële beleid 
dienen gemaakt te worden in samenspraak met de leden op een ALV.  

Inkomend geld en incasso’s 
Ook debiteuren, crediteuren en afschrijvingen dienen vaker te worden bijgewerkt, 
minimaal eenmaal per jaar. Qua debiteuren is het belangrijk dat incasso’s zo vroeg 
mogelijk verstuurd worden. In het geval van wanbetaling is het van belang dat hier snel 
achteraan gegaan wordt. Dit kan deels automatisch, maar dit wordt nu nog niet 
gedaan. De penningmeester zou dit proces zo veel mogelijk kunnen automatiseren, 
omdat dit de efficiëntie van het debiteurenbeheer ten goede komt.  

Momenteel worden bij te late betaling nog geen extra administratiekosten gerekend, 
terwijl een terugboekingen en/of te late betaling wel extra kosten voor de vereniging 
met zich meebrengt. De penningmeester kan overwegen om deze kosten wel in 
rekening te brengen.   

Commissaris intern 
De commissaris intern is de schakel tussen het bestuur en de commissies. Het werk van 
de commissaris intern gaat hand in hand met het functioneren van de commissies, met 
name wat betreft de samenwerking met de commissievoorzitters. Een verbeterpunt dat 
bijna elk jaar in het beleidsplan staat, is de overdracht van commissies. Door de 
instroom van nieuwe commissieleden en commissievoorzitters, blijft de overdracht van 
kennis en ervaring een belangrijk punt.  De witboeken en het algemeen 
commissiehandboek zijn hiervoor handige naslagwerken die goed van pas komen.  
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De commissaris intern zorgt ervoor dat deze elk jaar bijgewerkt worden en worden 
verspreid onder de nieuwe commissieleden.  

Het belangrijkste aspect van de functie commissaris intern is een goede communicatie 
met zowel het bestuur als de commissievoorzitters. De commissaris intern bespreekt 
aan het begin van het academisch jaar wat het voornaamste communicatiemiddel 
wordt en stemt dit af met het bestuur en de voorzitters.  

Commissieledenwerving 
Leden die voor het eerst een commissie gaan doen, hebben vaak nog een onduidelijk 
beeld over wat lid zijn van een commissie precies inhoudt. Daarom is 
informatieverstrekking naar de nieuwe leden een belangrijke zaak. Dit zou gedaan 
kunnen worden door bijvoorbeeld workshops te geven of activiteiten te organiseren 
die uitleg over het commissiewerk geven. Deze zouden ook in combinatie met de 
jaarlijkse commissiemarkt plaats kunnen vinden. 

Commissievoorzitters 
Leden die voor het eerst voorzitter worden van een commissie, krijgen ook te maken 
met nieuwe uitdagingen. Meestal wordt er een voorzitter gekozen die al commissie-
ervaring heeft, maar helaas is dit niet altijd mogelijk. De commissaris intern kan de 
nieuwe voorzitters ondersteunen door ze extra aandacht te geven voordat het werk 
begint. Een goed moment hiervoor zou vóór of tijdens het Commissievoorzittersoverleg 
(CVO) kunnen zijn.  

Commissaris extern 
De commissaris extern is verantwoordelijk voor het contact met de externe partners 
van A.S.V.Gay.  Als voorzitter van de Acquisitiecommissie leidt de commissaris extern de 
werving van nieuwe partners en het behoud van bestaande partners. Daarnaast is de 
commissaris extern de schakel tussen het bestuur en de Acquisitiecommissie en past 
de commissaris extern de gekozen strategie van het bestuur toe bij de werkzaamheden 
van deze commissie.  

Omdat de commissaris extern een prominente rol heeft in de uitstraling van de 
vereniging, is diegene ook aanwezig op LHBTQ+-gerelateerde beurzen, congressen en 
andere aangelegenheden om de vereniging te vertegenwoordigen.  

Externe relaties 
Om de effectiviteit van de externe relaties van de vereniging te garanderen, stelt de 
commissaris extern zowel kwalitatieve als kwantitatieve targets waar samen met de 
Acquisitiecommissie naartoe gewerkt kan worden. De commissaris extern streeft 
ernaar om langetermijnrelaties op te bouwen met onze partners waarin we elkaar 
wederzijds aanvullen.  Zo kan de commissaris extern kijken op welke manier we ons als 
vereniging nog waardevoller kunnen maken voor (potentiële) partners.  
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Commissaris PR 
In 2020 is de bestuursfunctie commissaris PR geïntroduceerd. Het voornaamste doel 
van de commissaris PR is het vergroten en professionaliseren van de promotie, 
zichtbaarheid en ledenwerving van A.S.V.Gay.  

De commissaris PR zal verschillende neventaken op zich nemen die voorheen bij 
andere bestuursfuncties lagen, zoals plaatsnemen in de Promotiecommissie en de 
Websitecommissie. Naast deelname aan enkele commissies zal de commissaris PR 
eindverantwoordelijk zijn voor de sociale media, website en app van A.S.V.Gay, net als 
voor de waarborging van de huisstijl en het mediaplan. De komende jaren kan gezocht 
worden naar het verankeren van deze functie binnen de vereniging en het vastleggen 
van deze rol in het bestuur.   
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Nawoord 
Hiermee zijn we aan het einde gekomen van dit meerjarenplan. We hebben 
geprobeerd om in dit document zo breed mogelijk te kijken naar alle punten waarop 
A.S.V.Gay nog kan groeien in de komende vier jaar. We hebben vele middagen en 
avonden met elkaar gediscussieerd over alle opties, potentiële oplossingen en over hoe 
we dit document vorm zouden gaan geven. Uiteindelijk zijn we erg tevreden met hoe 
het is gegaan en hopen we dat dit meerjarenplan een handvat zal zijn voor de 
aankomende besturen en alle andere personen die het nodig zullen hebben. Wederom 
benadrukken wij dat het in dit document gaat om richtlijnen en dat het niet de 
bedoeling is dat het meerjarenplan wordt gebruikt als iets meer dan slechts een 
leidraad.  

We willen heel graag bestuur 10 bedanken voor hun input bij de stukken over de 
bestuursfuncties. We willen ook gezelschap Trans+, de Vetrouwenspersonencommissie 
en de Kascontrolecommissie bedanken voor hun hulp bij gevoelige onderwerpen waar 
wij zelf niet genoeg van wisten en voor het geven van uitgebreide antwoorden op 
complexe vraagstukken.  

De Meerjarenplanwerkgroep 

Ayla Usakligil, Franka Wiegman, Matthias de Vogel, Max van Druenen, Milena de Swart 
en Tom de Nijs 

 
 
 

 

 


